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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Geacht College, 
 
Naar aanleiding van de notulen van bijeenkomst  verslag “commissie Mierlo-hout 2016” het navolgende:  
stand van zaken renovatie wijkhuis “De Geseldonk”. 
Citeer uit de notulen: 
 
Vraag 1: 
Waarom heeft de gemeente een binnenhuisarchitect ingeschakeld, tegen de wil van commissie Mierlo-hout 
2016 ? 
 
Vraag 2: 
Waarom laat u als gemeente niet meer zaken over aan de commissie 2016, zij immers zijn de specifieke 
inwoners, c.q.  bewoners van  Mierlo-hout, hebben de goede contacten met de plaatselijke aannemers, 
architecten en ook de eigen ideeën en wensen ter invulling van het te renoveren wijkhuis, etc.?     
 
Vraag 3:  
Wij zijn van mening dat de plaatselijke aannemers c.q. architecten best in staat zijn om in gezamenlijkheid 
het te renoveren wijkhuis op te knappen. 
Bent u het mij eens dat dit de snelheid en hiermee kostenbesparend werkt ? 
 
Vraag 4:  
Waarom nog niet daadwerkelijk begonnen met de werkzaamheden, is het budget niet toereikend? Mag ik 
hardop de vraag stellen, een sobere nieuwbouw in de Hoofdstraat was mogelijkerwijs beter geweest, geen 
parkeerproblemen meer in een drukke woonwijk ?   
 
Graag hierop uw antwoord a.u.b. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Helmond Aktief, Theo van Mullekom.    
 
 
cc. E D. 


